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ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA CELEBRADA 
PER L'AJUNTAMENT PLENARI EL DIA 

VINT-I-SIS  D’OCTUBRE  DE 2011 
 

A la  Sala de Sessions de la Casa Consistorial d’Algaida essent les vint-i-una  hores del 
dia vint-i-sis  d’octubre de dos mil onze, es reuneix l'Ajuntament Plenari en Sessió 
extraordinària amb l’assistència dels Senyors: 
 

Batle president :  
Sr. Francesc Miralles Mascaró 
Tinents de Batle 
Sra. Maria Antònia Mulet Vich 
Sr. Pere Oliver Cirer 
Sra. Maria Antònia Sastre Oliver. 
Sr. Francesc Ramis Oliver. 
Regidors 
Sra. Jaume Lliteras Ballester 
Sra. Margarita Fullana Arrom 
Sr. Rafael Oliver Barros. 
Sra. Catalina Llull Perelló 
Sra. Antonia Oliver Bonnín. 
Sr. Gabriel Sampol Gaza 
Sr. Bartomeu Ballester Salas 
Sra. Margalida Puigserver Servera 

  
assistits per mi, el Secretari de la Corporació, Antoni Amengual i Frau i per l’Interventor 
de Fons Sebastià Galmés Verger.  

   
 

Existeix el quòrum suficient per a la celebració de la Sessió i oberta aquesta pel Sr. Batle 
es procedeix a l'estudi del següent 

 
ORDRE DEL DIA 

 
1.- LECTURA I APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR. 
 
Llegida l’acta de la sessió de sis  d’octubre, resulta aprovada per unanimitat. 
 
Pren la paraula el Sr. Batle per proposar modificar l’ordre del despatx dels assumptes 
de l’ordre del dia, deixant el sorteig de les meses per a l’últim lloc atesa l’assistència de 
públic que presumiblement acudeix per seguir el debat d’altres punts de l’ordre del dia. 
La totalitat dels regidors presten la seva aprovació a la modificació. 
 
3.- MOCIÓ PSM SOBRE EXIGÈNCIA DEL CATALA COM A REQUISIT PER A LES 
ADMINISTRACIONS. 
 
El Sr. Batle cedeix laparaula al Sr. Ballester qui presenta el text de la moció. 
A continuació el Sr. Batle cedeix la paraula al Sr. Oliver Barros que exposa la postura 
del grup Popular en els següents extrems: 
- El Partit Popular té un respecte absolut per l’Estatut d’Autonomia  que estableix la 
doble oficialitat lingüística de català i castellà, la voluntat del Partit Popular és que 
continuï la convivència que fa que s’utilitzin lliurement les dues llengües sense 
prejudicis ni imposicions. 
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- El Partit Popular creu que l’ensenyament ha de fer que en acabar l’etapa obligatòria 
els alumnes sàpiguen les dues llengües i d’aquesta manera es garanteixi l’ús igualitari 
de les dues. 
- El Partit Popular ha promès al seu programa electoral que el català passaria de ser 
un requisit a ser un mèrit, no obstant serà exigit per a promoció interna i ascens 
professional i als docents i al personal d’atenció al públic si se’ls exigirà el coneixement 
de català com a requisit per poder accedir. 
Per tot això el Sr. Oliver Barros anuncia el vot en contra dels regidors del grup popular. 
 
Acte seguit el Sr. Batle passa la moció a votació 

M O C I Ó 
 

El Govern de les Illes Balears ha obert un període de consultes prèvies a la 
modificació de la llei 3/2007, de 27 de març, de la funció pública de la Comunitat 
autònoma de les Illes Balears, amb l’únic objectiu de suprimir com a requisit d’accés a 
la funció pública el coneixement de la llengua catalana. 
 
L’article 14 de l’Estatut preveu com a drets dels ciutadans els d’accedir a la funció 
pública en condicions d’igualtat i segons els principis constitucionals de “mèrit i 
capacitat” i el de “dirigir-se a l’Administració de la Comunitat Autònoma en qualsevol 
de les seves dues llengües oficials i a rebre resposta en la mateixa llengua utilitzada”. 
 
Els articles 54 i 56 de la Llei estatal 7/2007, de 12 d’abril, de l’estatut bàsic de l’empleat 
públic, fan èmfasi en l’obligació de l’empleat públic de conèixer les llengües oficials, i 
en l’obligació de l’Administració d’atendre el ciutadà en la llengua oficial en què ho 
sol·liciti. En concret, l’article 56 disposa que “les Administracions Públiques, en l’àmbit 
de les seves competències, hauran de preveure la selecció d’empleats públics 
degudament capacitats per cobrir els llocs de treball a les Comunitats Autònomes que 
gaudeixin de dues llengües oficials”. 
 
És evident que exigir com a requisit d’accés la capacitat d’estar en disposició d’atendre 
els ciutadans que s’expressen en català és la única manera, la més senzilla, raonable i 
econòmica, de garantir que tothom pugui ser atès en la llengua oficial que desitgi, i 
que, en cas contrari, s’ocasionarà al ciutadà una greu pertorbació al seu dret a utilitzar 
el català amb plena normalitat quan es relaciona amb l’Administració. 
 
Així doncs, l’avantprojecte no s’ajusta a normativa d’ordre superior, per jerarquia i per 
competència, i suposa una passa enrere en la garantia de la igualtat dels ciutadans 
davant la llei en matèria lingüística, no protegeix el tracte comú dels ciutadans davant 
l’Administració pública, ni la creació de les condicions que permetin arribar a la igualtat 
plena de les dues llengües quant a drets lingüístics, així com a la normalització 
progressiva de la llengua catalana. De fet, la proposta suposa un escarni a l’oficialitat 
de la llengua catalana a les Illes Balears, una regressió en el tractament de la llengua 
pròpia, i les persones que la parlen, sense precedents des de la democràcia i 
l’aprovació de l’Estatut d’Autonomia i romp el consens en matèria de política lingüística 
que queda reflectit en la llei de normalització lingüística aprovada per unanimitat l’any 
1986. 
 
Si aquesta proposta es converteix en Llei, les Illes Balears passaran a ser l’únic lloc 
del món en què no s’exigeix als funcionaris el coneixement de la llengua oficial i pròpia 
d’aquest lloc, 
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Per tot això, el Ple de l’ajuntament d’Algaida adopta per majoria amb el vot favorable 
dels regidors del grup municipal del PSM (2) i grup municipal Socialista  (7) i el vot en 
contra del grup Popular (4) els següents: 
 

ACORDS 
 

Primer.- L’Ajuntament d’Algaida considera imprescindible que el coneixement del 
català sigui un requisit per accedir a l’Administració autonòmica de les Illes Balears. 
 
Segon.- L’Ajuntament d’Algaida insta al Govern de les Illes Balears a retirar 
l’Avantprojecte de Llei de modificació de la Llei 3/2007, de 27 de març, de la funció 
pública de la Comunitat autònoma de les Illes Balears que pretén eliminar el requisit de 
coneixement del català per accedir a l’Administració autonòmica. 
 
Tercer.- L’Ajuntament d’Algaida insta al Govern de les Illes Balears a promoure les 
mesures necessàries per restablir el català en el lloc que li correspon com a llengua 
pròpia de les Illes Balears i a garantir que tota la població la conegui i sigui 
considerada com un dels elements identificadors de la nostra societat. 
 
Quart.- L’Ajuntament d’Algaida es compromet a mantenir com a requisit el 
coneixement de la llengua catalana per accedir a l’administració local d’Algaida. 
 
 
4.- CONVENI PER A LA REGULACIÓ DE LA SUBVENCIÓ NOMINATIVA PREVISTA 
PER AL PINA C.F. 
Atesa la proposta de la Comissió Informativa, l’existència de crèdit al Pressupost 
vigent, i la previsió nominativa de la subvenció a la Base 29 de les  d’execució del 
Pressupost l’Ajuntament Ple acorda per unanimitat. : 
1.- Aprovar el conveni regulador de la subvenció corresponent a l’exercici de 2011, 
juntament amb el model de compte justificatiu que s’hi annexa, amb el PINA C.F.(NIF 
V57429805 aprovant al seu favor una despesa per import de 1.300,00  €, amb càrrec a 
l’aplicació pressupostària  2011/01/341/487  
2.- Facultar al Sr. Batle per signar el conveni. 
 
5.- CONVENI PER A LA REGULACIÓ DE LA SUBVENCIÓ NOMINATIVA PREVISTA 
PER A ALGAIDA SOLIDARI 
Atesa la proposta de la Comissió Informativa, l’existència de crèdit al Pressupost 
vigent, i la previsió nominativa de la subvenció a la Base 29 de les  d’execució del 
Pressupost l’Ajuntament Ple acorda per unanimitat. : 
1.- Aprovar el conveni regulador de la subvenció corresponent a l’exercici de 2011, 
juntament amb el model de compte justificatiu que s’hi annexa, amb ALGAIDA 
SOLIDARI (NIF G57081788) aprovant al seu favor una despesa per import de 
2.500,00 €, amb càrrec a l’aplicació pressupostària  2011/01/232/487  
2.- Facultar al Sr. Batle per signar el conveni. 
 
6.- MODIFICACIÓ DE L’ORDENANÇA FISCAL DE L’IBI 
 
El Sr. Batle explica el contingut de la proposta de modificació de l’ordenança consistent 
en davallar el tipus impositiu a l’impost del 0,43% al 0,408 per als bens de naturalesa 
urbana i del 0,6% al 0, 58% pels bens de naturalesa rústica. 
 
El Sr. Oliver Barros manifesta que quan es va fer la revisió del cadastre l’any 2007 i es 
fixaren les taxes pel 2008, el grup de govern acordà posar el tipus al 0,64% i l’ha anat 
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davallant cada any, el PP proposar posar el tipus de gravamen mínim per a només 
incrementar l’IPC. 
 
Respon el Sr. Batle que efectivament això és el que va proposar el PP, però ja es 
plantejà que la possibilitat de reduir el tipus per davall del 0,4% mínim només es disposa, 
per llei, durant 6 anys i després aquesta regularització portaria una gran pujada de cop, 
davant aquest argument l’única resposta va ser que qui for Batle llavors, ja en faria front. 
Altres Ajuntaments que també han tengut revisió del cadastre han pres altres postures, a 
Llucmajor s’aprofità per pujar el tipus, altres opten per evitar el debat polític de presentar 
una modificació del tipus de gravamen i traslladen la totalitat de l’increment de les bases 
liquidables, per l’increment anual d’un 10% de l’increment de la base imponible entre 
2007 i  2008. L’opció que va prendre l’Ajuntament va ser harmonitzar els increments de 
forma que fossin el més suaus possibles per a la població. Votar en contra de la proposta 
d’avui és votar en contra de la reducció del tipus impossitiu de l’IBI, llevat que es vulgui 
proposar una reducció major del tipus que tendria un greu rebot l’any 2014. Per altre 
costat se pregunta d’on ha tret el Partit Popular que l’acord que es presenta sigui un 
increment del 10% de l’IBI, ja que només coneixem que cas per cas es dóna un 
increment de la base liquidable per la minva d’un desena part de les reduccions de la 
base imponible derivades de l’increment del valor cadastral entre 2007 i 2008. 
 
El Sr. Ballester manifesta que no és moment de fer pujades d’impostos, però tampoc de 
fer demagògia, que el necessari és fer un pla per incrementar la transparència - explicant 
la situació econòmica de l’Ajuntament – la participació – per explicar als ciutadans el per 
què de la pujada – i l’eficiència – millorant la gestió dels tributs per tal d’eliminar les 
errades i omissions del cadastre. Anunciant el Sr. Ballester que si la majoria es 
compromet a treballar en això, els regidors del grup del PSM votaran a favor de la 
proposta. 
 
El Sr. Oliver Barros manifesta que  en relació a les propostes del PP de l’any 2007, el 
Batle ha parlat de la intervenció d’una persona que no es present ja al Ple de 
l’Ajuntament per a defensar la que era la seva postura i la seva intervenció. La proposta 
del PP en aquell moment era la que era i pretenia evitar la pujada en aquell moment. 
 
El Sr. Batle intervé per contestar al Sr. Ballester afirmant que no quedarà més remei que 
fer pedagogia enfront a la demagògia i al Sr, Oliver Barros, que no ha dit cap mentida i 
que l’opció presa fou acompassar l’impost de cara a 2014. 
 
El Sr. Sampol, manifesta que tot el que s’hagués estalviat el contribuent fins a 2014, s’ho 
hagués estalviat i si llavors no queda més remei que fer una pujada forta es fa. El fet és 
que tractant-se d’un tribut deslligat de les rendes del contribuent ocasionalment és molt 
onerós. 
 
Declarat el punt suficientment debatut es passa a votació, i l’Ajuntament Ple acorda per 
majoria amb els vots favorables del grup municipal socialista (7), els vots en contra del 
grup popular (4) i l’abstenció del grup del PSM (2) 
 
1r. Aprovar provisionalment la Modificació de l’impost sobre Bens Immobles i 
simultàniament, l'Ordenança corresponent i les seves tarifes. 
2n. Que es sotmeti a informació pública, per a un període de trenta dies, mitjançant 
edicte publicat al tauló d'anuncis i al B.O.I.B. per que els interessats puguin examinar 
l'expedient i presentar al·legacions o suggeriments. 
3r. Que es doni compta al Plenari del resultat de l'exposició pública, i en cas de no 
presentar-se reclamacions l'acord esdevindria automàticament definitiu. 
4t. Que l'acord definitiu i l'Ordenança Fiscal integra hauran de publicar-se al Butlletí 
Oficial de la Comunitat Autònoma per a la seva vigència i impugnació jurisdiccional. 
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5è. Que es comuniqui l'acord i l'Ordenança Fiscal a l'Administració de l'Estat i de la 
C.A.I.B. en el termini de trenta dies des de la seva aprovació. 
 
 
7.- MODIFICACIÓ DE L’ORDENANÇA FISCAL DE L’IVTM 
 
Per part del Sr. Batle es presenta la proposta de modificació consistent en incrementar 
linealment un 3,1% les tarifes de l’impost, el mateix percentatge que s’ha incrementat 
l’IPC interanual. 
 
El Sr. Oliver Barros considera que no es moment de pujar imposts i que s’hagués 
pogut mantenir com estava. 
 
El Sr. Ballester reitera la seva intervenció de l’anterior punt de l’ordre del dia. 
 
Declarat el punt suficientment debatut es passa a votació, i l’Ajuntament Ple acorda per 
majoria amb els vots favorables del grup municipal socialista (7), els vots en contra del 
grup popular (4) i l’abstenció del grup del PSM (2) 
 
 
1r. Aprovar provisionalment la Modificació de l’impost sobre vehicles de tracció 
mecànica i simultàniament, l'Ordenança corresponent i les seves tarifes. 
2n. Que es sotmeti a informació pública, per a un període de trenta dies, mitjançant 
edicte publicat al tauló d'anuncis i al B.O.I.B. per que els interessats puguin examinar 
l'expedient i presentar al·legacions o suggeriments. 
3r. Que es doni compta al Plenari del resultat de l'exposició pública, i en cas de no 
presentar-se reclamacions l'acord esdevindria automàticament definitiu. 
4t. Que l'acord definitiu i l'Ordenança Fiscal integra hauran de publicar-se al Butlletí 
Oficial de la Comunitat Autònoma per a la seva vigència i impugnació jurisdiccional. 
5è. Que es comuniqui l'acord i l'Ordenança Fiscal a l'Administració de l'Estat i de la 
C.A.I.B. en el termini de trenta dies des de la seva aprovació. 
 
 
8.- MODIFICACIÓ DE L’ORDENANÇA FISCAL DE LA TAXA DE RECOLLIDA,  
TRACTAMENT I ELIMINACIÓ DE RESIDUS SÒLIDS URBANS. 
 
El Sr. Batle exposa que una taxa ha de tenir per objectiu cobrir els costos del servei al 
que està afecta i això és el que es pretén amb aquesta modificació que redistribueix la 
previsió d’ingressos incrementant un 25% la taxa de qui no es compromet a reciclar i 
bonificant a qui hi fa amb un 35% en habitatges en sòl urbà i en un 50% en habitatges en 
sòl rústic, enlloc dels 30 i 40 % actuals. Per altre costat es preveu que els habitatges on 
no hi ha ningú empadronat, deshabitats i segones residències, puguin gaudir de la 
bonificació ja que previsiblement produeixen menys residus. 
 
El Sr. Oliver Barros considera que la taxa puja un 25% i després sí s’estableixen unes 
majors bonificacions, però encara així puja per tothom. Per altre banda l’estudi econòmic 
preveu un gran increment d’adhesions al programa ITR, que si no es cumpleixen 
representarà un gran increment de liquidació. 
 
El Sr. Batle confia en l’increment d’adhesions al programa ITR justament per l’increment 
de preus que motivarà a incrementar el reciclatge. Per l’any 2011 es van preveure 400 
adhesions a l’ITR  i se n’han produït 800. A fora vila la reducció dels contenidors i la 
implantació d’àrees de recollida selectiva vigilades disminuirà el rebuig. Fa mal preveure 
la incidència dels habitatges desocupats i de les segons residències. I naturalment s’ha 
de fer una nova campanya divulgativa per fomentar el reciclatge. 
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El Sr. Ballester considera que s’havia d’haver congelat la taxa per als adherits a l’ITR per 
tal de premiar-los l’esforç realitzat. 
 
Respon el Sr. Batle que és conscient de que és el punt dèbil, i que si és possible l’any 
que ve repercutiran els estalvis als recicladors, encara així aquesta és la tarifa més 
barata del Pla de Mallorca. 
 
El Sr. Ballester pregunta per la previsió de control de la ITR, respon el sr. Batle que això 
comporta uns revisió de l’Ordenança del servei que està en curs. 
 
El Sr. Oliver Barros pregunta pel cost dels residus de construcció, respon el sr. Batle que 
no es competència de l’Ajuntament recollir-los, si bé es mantendrà un contenidor a 
l’efecte al punt verd i es presentarà a l’aprovació una taxa específica, manifesta el Sr. 
Sampol que aquesta taxa té un mal pronòstic i que es veuran residus de construcció per 
les cunetes. 
 
El Sr. Oliver Barros pregunta per què els costos d’amortització del deute de la 
mancomunitat i dels interessos de demora no es tenen en consideració a l’estudi 
econòmic. Respon el sr. Batle que perquè no està gens clar que hi puguin estar ja que 
no està acreditat per la mancomunitat que el seu deute provengui íntegrament de la 
recollida de residus ni que els interessos de demora es deguin a la manca de caixa 
provinent de la no recaptació de la taxa, sino que en virtut del principi de caixa única, els 
ingressos de la taxa pagaven les despeses generals de la mancomunitat, els serveis 
socials o l’educació d’adults, produint-se així el retard. 
 
El Sr. Oliver Barros considera que les actuacions per a minvar el rebuig s’han produït 
tard, si s’haguessin dut a termini abans s’hagués estalviat més. Respon el Sr. Batle que 
per aconseguir-ho haviem d’oferir alternatives als veïns de fora vila i això du el seu 
temps.  
 
Declarat el punt suficientment debatut es passa a votació, i l’Ajuntament Ple acorda per 
majoria amb els vots favorables del grup municipal socialista (7), els vots en contra del 
grup popular (4) i  del grup del PSM (2) 
 
 
1r. Aprovar provisionalment la modificació de taxa de recollida, tractament i eliminació 
de residus sòlids urbans del municipi d’Algaida, l'ordenança corresponent i les seves 
tarifes. 
2n. Que es sotmeti a informació pública, per a un període de trenta dies, mitjançant 
edicte publicat al tauló d'anuncis i al B.O.I.B. per que els interessats puguin examinar 
l'expedient i presentar al·legacions o suggeriments. 
3r. Que es doni compta al Plenari del resultat de l'exposició pública, i en cas de no 
presentar-se reclamacions l'acord esdevindria automàticament definitiu. 
4t. Que l'acord definitiu i l'Ordenança Fiscal integra hauran de publicar-se al Butlletí 
Oficial de la Comunitat Autònoma per a la seva vigència i impugnació jurisdiccional. 
5è. Que es comuniqui l'acord i l'Ordenança Fiscal a l'Administració de l'Estat i de la 
C.A.I.B. en el termini de trenta dies des de la seva aprovació. 
 
9.- MODIFICACIÓ DE L’ORDENANÇA FISCAL DE LA TAXA D’EXPEDICIÓ DE 
DOCUMENTS 
 
El Sr. Batle cedeix la paraula al Sr. Ramis qui presenta les modificacions previstes a 
l’ordenança, bàsicament la introducció dels certificats de distància a efectes de la 
Conselleria d’educació 3 € i els certificats per a reagrupament familiar de ciutadans 
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estrangers, així com la introducció d’una bonificació pels “socis” de la biblioteca a 
l’epígraf de reprografia. 
 
El Sr. Oliver Barros considera que no és moment de pujar taxes si bé li sembla 
correcte la bonificació a la biblioteca. 
 
El Sr. Ballester considera que és necessari que es cobrin les taxes pels serveis que 
ocasionen costos per l’Ajuntament. 
 
Declarat el punt suficientment debatut es passa a votació, i l’Ajuntament Ple acorda per 
majoria amb els vots favorables del grup municipal socialista (7), els vots en contra del 
grup popular (4) i l’abstenció del grup del PSM (2) 
 
1er. Aprovar provisionalment la modificació de taxa per expedició de documents o 
d’actuacions municipals a instància de part, l'ordenança corresponent i les seves tarifes. 
2on. Que es sotmeti a informació pública, per a un període de trenta dies, mitjançant 
edicte publicat al tauló d'anuncis i al B.O.I.B. per que els interessats puguin examinar 
l'expedient i presentar al·legacions o suggeriments. 
3er. Que es doni compta al Plenari del resultat de l'exposició pública, i en cas de no 
presentar-se reclamacions l'acord esdevindria automàticament definitiu. 
4rt. Que l'acord definitiu i l'Ordenança Fiscal integra hauran de publicar-se al Butlletí 
Oficial de la Comunitat Autònoma per a la seva vigència i impugnació jurisdiccional. 
5è. Que es comuniqui l'acord i l'Ordenança Fiscal a l'Administració de l'Estat i de la 
C.A.I.B. en el termini de trenta dies des de la seva aprovació. 
 
 
 
10.- MODIFICACIÓ DE L’ORDENANÇA FISCAL DE LA TAXA DE CELEBRACIÓ DE 
MATRIMONIS CIVILS 
 
El Sr. Ramis presenta la modificació de la taxa incrermentant-se el seu import de 100 a 
200 €, estant exents de la taxa quan un dels contraents estigui empadronat a Algaida 
amb una antiguitat superior a un any. 
 
Declarat el punt suficientment debatut es passa a votació, i l’Ajuntament Ple acorda per 
unanimitat. 
  
1r. Aprovar provisionalment la modificació de taxa per a la prestació del servei de 
celebració de matrimoni civil, l'ordenança corresponent i les seves tarifes. 
2n. Que es sotmeti a informació pública, per a un període de trenta dies, mitjançant 
edicte publicat al tauló d'anuncis i al B.O.I.B. per que els interessats puguin examinar 
l'expedient i presentar al·legacions o suggeriments. 
3r. Que es doni compta al Plenari del resultat de l'exposició pública, i en cas de no 
presentar-se reclamacions l'acord esdevindria automàticament definitiu. 
4t. Que l'acord definitiu i l'Ordenança Fiscal integra hauran de publicar-se al Butlletí 
Oficial de la Comunitat Autònoma per a la seva vigència i impugnació jurisdiccional. 
5è. Que es comuniqui l'acord i l'Ordenança Fiscal a l'Administració de l'Estat i de la 
C.A.I.B. en el termini de trenta dies des de la seva aprovació. 
 
11.-MODIFICACIÓ DE L’ORDENANÇA FISCAL DE LA TAXA PER A UTILITZACIÓ 
PRIVATIVA DE DEPENDÈNCIES MUNICIPALS 
El Sr. Ramis presenta la modificació de la taxa on s’introdueixen nous espais no 
disponibles en la seva implantació l’any 2005, passant-se de 16 a 20 € estant exentes 
les associacions inscrites al Registre Municipal d’Associacions. 
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Declarat el punt suficientment debatut es passa a votació, i l’Ajuntament Ple acorda per 
unanimitat. 
 
1r. Aprovar provisionalment la modificació de taxa sobre la utilització privativa de 
dependències a edificis municipals, l'ordenança corresponent i les seves tarifes. 
2n. Que es sotmeti a informació pública, per a un període de trenta dies, mitjançant 
edicte publicat al tauló d'anuncis i al B.O.I.B. per que els interessats puguin examinar 
l'expedient i presentar al·legacions o suggeriments. 
3r. Que es doni compta al Plenari del resultat de l'exposició pública, i en cas de no 
presentar-se reclamacions l'acord esdevindria automàticament definitiu. 
4t. Que l'acord definitiu i l'Ordenança Fiscal integra hauran de publicar-se al Butlletí 
Oficial de la Comunitat Autònoma per a la seva vigència i impugnació jurisdiccional. 
5è. Que es comuniqui l'acord i l'Ordenança Fiscal a l'Administració de l'Estat i de la 
C.A.I.B. en el termini de trenta dies des de la seva aprovació. 
 
12.- APROVACIÓ INICIAL ORDENANÇA FISCAL REGULADORA DEL SISTEMA 
ESPECIAL DE PAGAMENTS 
Per part del Sr. Ramis es presenta lOrdenança que preten facilitar als contribuents el 
compliment de les seves obligacions tributàries amb l’Ajuntament. 
 
Declarat el punt suficientment debatut es passa a votació, i l’Ajuntament Ple acorda per 
unanimitat. 
 
1r. Aprovar provisionalment l’Ordenança reguladora del sistema especial de pagament. 
2n. Que es sotmeti a informació pública, per a un període de trenta dies, mitjançant 
edicte publicat al tauló d'anuncis i al B.O.I.B. per que els interessats puguin examinar 
l'expedient i presentar al·legacions o suggeriments. 
3r. Que es doni compta al Plenari del resultat de l'exposició pública, i en cas de no 
presentar-se reclamacions l'acord esdevindria automàticament definitiu. 
4t. Que l'acord definitiu i l'Ordenança Fiscal integra hauran de publicar-se al Butlletí 
Oficial de la Comunitat Autònoma per a la seva vigència i impugnació jurisdiccional. 
5è. Que es comuniqui l'acord i l'Ordenança Fiscal a l'Administració de l'Estat i de la 
C.A.I.B. en el termini de trenta dies des de la seva aprovació. 
 
Seguidament el sr. Batle ordena un recés de la sessió de quinze minuts. 
 
 
2.- SORTEIG MESES PER ELECCIONS DE 20 DE NOVEMBRE 
  
 El Plenari es trasllada al despatx de Secretaria, per tal d’efectuar el sorteig per 
mitjans informàtics 
  Reunit l'AJUNTAMENT D'ALGAIDA, en sessió pública, a fi d'acomplir el 
que indica l'article 26 de la Llei orgànica del règim electoral general vigent. Complides 
totes les formalitats legals, l'Ajuntament ha format les meses electorals que s'indiquen, 
amb les persones que s'expressen i per als càrrecs que es detallen. 

 
 
Districte: 1 Secció: 1 Mesa: A 
Nom. Llinatges càrrec 
Francisco Benítez Soto President titular 
Carlos Ignacio Carbajal Martín 1r. Vocal titular 
Manuel Cala Rosado 2n Vocal Titular 
Africa Carrizosa Cervera 1r suplent de President 
María Magdalena Bibiloni Castillo 2n suplent de President 
Francisca Estevez Espejo 1r suplent de 1r.vocal 
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Carlos Cerdó Fernández 2n suplent de 1r. vocal 
Pedro Fernandez Serrano 1r suplent de 2n.vocal 
Javier Contreras Vaillo 2n suplent de 2n. vocal 
 
Districte: 1 Secció: 1 Mesa: B 
Nom. Llinatges càrrec 
Antonia María Munar Trobat President titular 
Bárbara Llorens Amengual 1r. Vocal titular 
María Remedios González Giménez 2n Vocal Titular 
Joaquin Moreno Muntar 1r suplent de President 
Carlos Martínez Barbeotp 2n suplent de President 
José Antonio García Sánchez 1r suplent de 1r.vocal 
Carolina Elena Mudarra Pérez 2n suplent de 1r. vocal 
José Julián Martínez Zapata 1r suplent de 2n.vocal 
Manuel Moreno Gallego 2n suplent de 2n. vocal 
 
Districte: 1 Secció: 1 Mesa: C 
Nom. Llinatges càrrec 
Jerònia Maria Vanrell Tomás President titular 
Isabel Perelló Amengual 1r. Vocal titular 
Antonio Sánchez Martínez 2n Vocal Titular 
Salvador Sánchez Jiménez 1r suplent de President 
Francisco Sastre Meliá 2n suplent de President 
Catalina Rosselló Comas 1r suplent de 1r.vocal 
Margarita Ramis Puigserver 2n suplent de 1r. vocal 
Fernando Pastor Ballarin 1r suplent de 2n.vocal 
Carlos Ramis Janer 2n suplent de 2n. vocal 
 
Districte. 2 Secció : 1 Mesa: A 
Nom. Llinatges càrrec 
Patricia Fernández Valdés Roig 

Gironella 
President titular 

María Karina Ibarra Díaz 1r. Vocal titular 
Miguel Ribas Ramis 2n Vocal Titular 
Jaume Mut Munar 1r suplent de President 
María del Rosario Gómez Vara 2n suplent de President 
Joan Eduard Llaneras Oliver 1r suplent de 1r.vocal 
Jorge Pericás Oliver 2n suplent de 1r. vocal 
Susana  Maneiro Ribes 1r suplent de 2n.vocal 
Sonia García Santana 2n suplent de 2n. vocal 
 
Districte: 2 Secció: 1 Mesa: B 
Nom. Llinatges càrrec 
Miguel Cantallops Alcázar President titular 
María Coloma Llaneras Ballester 1r. Vocal titular 
María del Carmen Galván Saucedo 2n Vocal Titular 
Antoni Barceló Trobat 1r suplent de President 
Nuria Borràs Aguiló 2n suplent de President 
María José Bonnin Galmés 1r suplent de 1r.vocal 
Miguel Fiol Seguí 2n suplent de 1r. vocal 
María Cardell Mulet 1r suplent de 2n.vocal 
Paul Daniel Jackson Green 2n suplent de 2n. vocal 
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Districte: 2 Secció: 1 Mesa: C 
Nom. Llinatges càrrec 
Guillem Sastre Cañellas President titular 
José María Servera Moreno 1r. Vocal titular 
María Vila Brunet 2n Vocal Titular 
Cristina Morales Fernández 1r suplent de President 
Francisca Esperanza Vaquer Suñer 2n suplent de President 
José Nadal Puig 1r suplent de 1r.vocal 
Bernat Puigserver Pujol 2n suplent de 1r. vocal 
Juana Vanrell Cloquell 1r suplent de 2n.vocal 
Joana María Mut Miralles 2n suplent de 2n. vocal 
 
 
I no havent-hi més assumptes a tractar el Sr. Batle aixecà la sessió essent les  23 hores i 
25 minuts, de tot això n’estenc la present acta que com a Secretari CERTIFIC. 
 
 
Vist-i-plau 
El Batle. 


